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MEDEDELINGEN 
Portefeuillehouder: Bert Rebel 

Betreft : Verzoek gemeente Blaricum om uitvoering van belastingtaken over te nemen 

Aan : 

Van : 

Commissie Algemeen Bestuur en Middelen 

Bert Rebel 

Behandelaar: Hans de Bruijn 

Datum : 30 juni 2020 

Geachte commissieleden ABM, 

Graag wil ik u informeren dat het college van burgemeester en wethouders van gemeente Blaricum een 

formeel verzoek heeft ingediend om belastingtaken van Blaricum door gemeente Huizen uit te laten 

voeren. 

Het college heeft vandaag het standpunt ingenomen dat wij instemmen met medewerking aan een 

onderzoek naar de mogelijkheden hiertoe. 

Voor nadere informatie verwijs ik naar bijgaand gezamenlijk persbericht dat vandaag uit zal gaan. 



 

Persbericht 

30 juni 2020 
 
 

  

 

Onderzoek naar uitvoering belastingtaken van Blaricum door Huizen 

 

Het College van Blaricum heeft een voorgenomen besluit genomen om de 

belastingtaken niet langer uit te besteden aan de BEL Combinatie. Het 

College wil de uitvoering van de belastingtaken graag onderbrengen bij 

de gemeente Huizen. Het college van Huizen staat positief tegenover het 

nader onderzoeken van de uitvoering van de belastingtaken van 

Blaricum door Huizen. 

 

Achtergrond 

Het op een andere manier organiseren van de belastingtaken is al meerdere 

jaren een onderwerp van gesprek binnen het bestuur van de BEL Combinatie.  

In juli 2019 hebben de Colleges van Blaricum, Eemnes en Laren gezamenlijk 

besloten de belastingtaken niet langer uit te besteden aan de BEL 

Combinatie, maar deze onder te brengen bij een andere partij.  

Nadat het herindelingsproces door de Provincie werd stopgezet ontstond het 

voornemen te onderzoeken of de gemeente Baarn als partner voor de 

belastingtaken behalve voor Eemnes ook voor de beide andere gemeenten tot 

de mogelijkheid behoorde, dit kwam voort uit de wens om gezamenlijk naar 

een partij te gaan.  

Het raadplegen van de raden van Blaricum en Laren heeft ertoe geleid dat het 

College van Blaricum contact heeft gezocht met het College van Huizen om 

te onderzoeken of de gemeente Huizen de belastingtaken voor Blaricum zou 

willen gaan uitvoeren. 

Duurzame uitvoering 

Wethouder Financiën Anne-Marie Kennis: “Het College van Blaricum streeft 

naar een duurzame en efficiënte uitvoering van de gemeentelijke 

belastingtaken. Daarnaast heeft de gemeente Blaricum al positieve ervaringen 

met de gemeente Huizen betreffende het sociaal domein. Wij hebben onlangs 

in een formeel verzoek aan de gemeente Huizen gevraagd om in overweging 

te nemen om de belastingtaken voor Blaricum uit te voeren.”   

 

Reactie Huizen 

De Huizer wethouder Bert Rebel (Financiën) ziet de komende periode met 

vertrouwen tegemoet. “We gaan met Blaricum in gesprek om te kijken of we 

voor die gemeente dezelfde kwalitatief hoogwaardige dienstverlening op het 

gebied van belastingen kunnen realiseren zoals we die hebben voor de 

inwoners van Huizen. Er is nog veel te bespreken. Dit is de start van een 

gezamenlijk traject. Ik ben er van overtuigd dat we samen flinke stappen 

kunnen zetten.” 



 

2 van 2 

 

Hoe nu verder 

De eerste stap is gezet en het college van Huizen heeft de intentie 

uitgesproken om de belastingtaken voor de gemeente Blaricum uit te willen 

voeren. Er zijn nog veel vragen en onderwerpen die tussen beide gemeenten 

besproken moeten worden voordat de overheveling een feit is. Daar gaan de 

gemeenten de komende tijd mee aan de slag.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Voor meer informatie kunt u contact opnemen met: 

Jeltje van Oudheusden, Afdeling Communicatie BEL Combinatie 

Tel. 14-035, 06-55778525 E-mail: communicatie@belcombinatie.nl 
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